



Auctav Arabian Autumn Sale

Deux 3 ans Al Shaqab inédits au catalogue

Deux inédits élevés par Al Shaqab Racing sont proposés lors de la session chevaux à l'entraînement de l'Auctav Arabian Autumn Sale du 6 novembre prochain : la pouliche Reemah et le hongre Mdawi.

Reemah, soeur de gagnante

Reemah est une fille d'Al Mouwaffak, étalon privé d'Al Shaqab, et de Rbaija (Dahess). Sa soeur Boshra (TM Fred Texas), premier produit de Rbaija, est gagnante au Qatar dans un maiden en février à Al Uqda.

« Reemah est une jolie petite jument, commente son entraîneur Thomas Fourcy. Elle est saine et nette. Elle a des origines qui la rendent intéressante en vue d'une carrière de poulinière avec son sang français et une mère par Dahess ».

Mdawi en écho à Rijm

Mdawi est un hongre par Azadi et la gagnante Um Graibah (Amer). Le croisement avec Azadi a déjà très bien fonctionné avec la lignée maternelle puisqu'il se retrouve dans le top performeur et étalon Rijm, lauréat notamment du French Arabian Breeders' Challenge Classic (Gr.1).

« C'est un grand poulain tardif tout à fait sain et net, décrit son entraîneur François Rohaut. Il a été castré au printemps et apprend son métier. Il est bien dans sa tête et plutôt taillé pour les courses aux Emirats ».

Two Unraced 3-Year-Olds from Al Shaqab in the Catalogue

Two unraced horses bred by Al Shaqab Racing are offered in the horses-in-training session of the Auctav Arabian Autumn Sale on November 6th: the filly Reemah and the gelding Mdawi.

Reemah, a winning family

Reemah is a daughter of **Al Mouwaffak**, a private stallion of Al Shaqab, and she is out of **Rbaija** (by Dahess). Her sister **Boshra** (by TM Fred Texas), the first foal out of Rbaija, won her maiden race in Qatar at Al Uqda in February.

"Reemah is a pretty, small filly," comments her trainer, **Thomas Fourcy**. *"She is sound and clean. Her bloodlines make her an interesting broodmare prospect, with her French lineage and a dam by Dahess."*

Mdawi Echoing Rijm

Mdawi is a gelding by **Azadi** out of the winning mare **Um Graibah** (by Amer). The cross with Azadi has already been highly successful with this maternal line, as seen with top performer and stallion **Rijm**, winner of the French Arabian Breeders' Challenge Classic (Gr.1).

"He's a tall, late-developing colt who is completely sound," describes his trainer, **François Rohaut**. *"He was gelded in the spring and is learning his trade. He has a good mindset and is more suited to racing in the Emirates."*